

## PENDAFTARAN PELAJAR BAHARU

Calon pelajar adalah diwajibkan untuk hadir ke **Sesi Pendaftaran Pelajar Baharu** pada tarikh yang telah ditetapkan. Sekiranya calon pelajar tidak hadir pada tarikh yang ditetapkan, calon pelajar boleh dianggap sebagai **MENOLAK TAWARAN** pengajian.

Tarikh rasmi Pendaftaran Pelajar Baharu Sesi Disember 2020 adalah:

BIL	TARIKH	PROGRAM	Masa
1	1 MAC 2021	Diploma Kejuruteraan Awam	8.00 pagi – 12.00 tengahari
		Diploma Kejuruteraan Elektronik (Komunikasi)	
		Diploma Kejuruteraan Elektrik & Elektronik	
		Diploma Teknologi Maklumat (Teknologi Digital)	2.00 petang – 4.30 petang
2	2 MAC 2021	Diploma Kejuruteraan Mekanikal	8.00 pagi – 12.00 tengahari
		Diploma Akauntansi	
		Diploma Pengajian Perniagaan	2.00 petang – 4.30 petang
		Diploma Sains Kesyntesis	

MAKLUMAT LENGKAP PENDAFTARAN PELAJAR BAHARU  
BOLEH DIPEROLEHI DARI

[SPMP PMU](#)



Semua pelajar baharu adalah dikehendaki mengambil tindakan perkara berikut bagi mengesahkan tawaran:

BIL	PERKARA	CATATAN
1	Semak keputusan permohonan di laman web rasmi.	<a href="http://ambilan.mypolycc.edu.my">http://ambilan.mypolycc.edu.my</a>
2	Hantarkan Borang Jawapan Tawaran (BJT) beserta dokumen yang telah <b>DISAHKAN</b> ke Politeknik Mukah. Borang hendaklah sampai ke Politeknik Mukah selewat-lewatnya <b>31 Disember 2020</b> .  * Penghantaran secara pos adalah digalakkan. * Penghantaran BJT selain dari kaedah pos dan kaunter JHEPP (fax, emel, whatsapp dan lain-lain) <b>TIDAK</b> akan diterima.	Alamatkan ke :  JABATAN HAL EHWAL & PEMBANGUNAN PELAJAR, POLITEKNIK MUKAH, KM7.5 JALAN OYA, 96400 MUKAH, SARAWAK
3	Cetak maklumat pendaftaran, yuran dan borang BHEP 1- 6.  <b>“GARIS PANDUAN PENDAFTARAN PELAJAR POLITEKNIK MUKAH SESI DIS 2020”</b>	<a href="#">SPMP PMU</a>
4	Membuat bayaran Yuran Pengajian dan Yuran Asrama di BANK ISLAM  * Calon pelajar tidak perlu membayar Yuran Asrama sekiranya calon pelajar tidak ditawarkan asrama atau tidak memerlukan kemudahan asrama.	Pembayaran hanya boleh dibuat bermula <b>16 Disember 2020</b> .
5	Membuat proses Pendaftaran Online dalam tempoh masa 24 jam <b>selepas</b> pembayaran yuran dibuat.	<a href="#">SPMP PMU</a>
7	Hadir bersama dokumen berkaitan pada hari Pendaftaran.  <ul style="list-style-type: none"> <li>- Senarai Semak Pendaftaran</li> <li>- Borang BHEP 1 - 6</li> <li>- Borang Maklumat Kolej Kediaman / Borang Pelajar Harian</li> <li>- Borang Jaminan Tatatertib</li> <li>- Borang Keahlian Koperasi</li> <li>- Slip gaji penjaga / Surat Akuan Pengesahan Pendapatan</li> <li>- Borang Deklarasi Saringan Penyakit Covid-19</li> </ul>	Sila rujuk tarikh pendaftaran di Surat Tawaran.